

DAMAAN ISLAMIC INSURANCE COMPANY - BEEMA (Q.P.S.C.)

شركة الضمان للتأمين الإسلامي- بيمه (ش.م.ع.ق)

Invitation to the Investor Relations Conference Call – on the 3rd of November 2025, to discuss 3Q – 2025 results.

Damaan Islamic Insurance Company – Beema (Q.P.S.C.) is pleased to invite you to the Investor Relations Conference Call for the 3rd Quarter FY25 to be held via a scheduled Microsoft Teams meeting on Monday 3rd November 2025 at 1:30 PM.

Company speakers

- Hari Krishnan COO
- Dinesh Pahwa SVP Finance

Call Moderator

Hajar Mahmoud - Investor Relation Officer

MS teams - Access details

- Meeting link: Join the meeting now

- Meeting ID: 372 610 192 305

- Passcode: 3E2qZ9m4

Conference call attendees are kindly requested to write their full name and the name of the party they represent, as applicable, upon joining the call.

Sincerely,

Investor Relations Department

دعوة لحضور المؤتمر الهاتفي للمستثمرين لمناقشة النتائج المالية للربع الثالث لعام 2025م.

يسر شركة الضمان للتأمين الإسلامي- بيمه ش.م.ع.ق. دعوتكم لحضور مؤتمر المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية للربع الثالث لعام 2025 للشركة بواسطة تطبيق (Microsoft Teams) والذي سيعقد يوم الإثنين الموافق 3 نوفمبر 2025م في تمام الساعة 1:30 بعد الظهر.

المتحدثون من الشركة

- هاري كريشنان - رئيس قطاع العمليات

- دنيش باوا - مدير إدارة الشؤون المالية

منظم المكالمة

هاجر محمود - مسؤول علاقات مستثمرين

تفاصيل الإنضمام

- رابط الاجتماع: <u>اضغط هنا للإنظمام للمكالمة</u>

- رقم تعريف الإجتماع: 305 192 610 372

- الرمز السري: 3E2qZ9m4

يرجى من الحضور عند الانضمام للاجتماع الهاتفي التكرم بكتابة الاسم كامل والجهة التي يمثلونها، إن وجدت

مع خالص التحيات، إدارة شؤون المساهمين